
 

 

Eesti Kergejõustikuliidu juhatuse koosolek 

PROTOKOLL 

Koht ja aeg: 15. juunil 2020, kell 13.00-14.30, Zoom keskkonnas 

Osalesid: Erich Teigamägi, Jaak Vettik, Harry Lemberg, Gerd Kanter, Mati 

Lilliallik, Urmo Raiend, Raido Mägi, Toomas Mälberg, Kadri Kivine 

Puudusid: Mart Einasto, Rein Sokk 

Kutsutud: Sirje Lippe, Peeter Randaru, Tarmo Rahkama 

 

Päevakord: 

1. Tehnilise komisjoni ettepanekud: 

1.1. Tehnilise komisjoni esimees Peeter Randaru tegi ettepaneku muuta 

ajutiselt Eesti suviste karikavõistluste üldjuhendit 

Põhjendus: Kuna Eesti meistrivõistlused 10 000 m jooksus toimuvad sel 

aastal Eesti karikavõistlustel, jätta sel korral Eesti suviste karikavõistluste 

programmist välja naiste 3000 m jooks ja meeste 5000 m jooks 

Otsus: Eesti suviste karikavõistluste üldjuhendi ajutine muudatus heaks 

kiita 

 

1.2. Eesti murdmaajooksu meistrivõistluste kohta tehtud juhatuse otsuse 

osaline muutmine 

Ettepanek: Toetada Erik Horni poolt paljude noortetreenerite nimel 

esitatud ettepanekut viia U20 vanuserühma neidude ja noormeeste 

murdmaajooksu meistrivõistlused 31. oktoobrilt üle 11. oktoobrile 

Otsus: Viia U20 vanuserühma neidude ja noormeeste murdmaajooksu 

meistrivõistlused 31. oktoobrilt üle 11. oktoobrile 

 

2. U20 EM 2021 korraldusest 

EKJL peasekretär Sirje Lippe tutvustas 2021. aasta U20 EM-i 

korralduslikku poolt ja tegevusvaldkondi. Juhatuse liikmetele esitati 

üleskutse võimaluste piires korraldamisesse panusta erinevates 

valdkondades 

Võeti teadmiseks 

 

 

 

 



 

 

3. Audentese Spordigümnaasiumist 

EKJL peasekretär Sirje Lippe rääkis Audentese Spordigümnaasiumisse 

kandideerimise tulemustest ja andis ülevaate õppursportlastest, kellele 

tehakse ettepanek Audentese Spordigümnaasiumiga lepingu sõlmimiseks  

Võeti teadmiseks 

 

4. Klubide taotlused 

4.1. Audentese Spordiklubi taotluse Heitjate seeriavõistluse läbiviimise 

toetuseks summas 2000 eurot 

Otsus: Oodata, kuni klubi saadab sarja eelarve ning seejärel tehakse 

otsus 

4.2. Rakvere Kergejõustikuklubi Vike taotlus mitmevõistluse 

karikavõistluste toetuseks  

Otsus: toetada Rakvere KJK Vike’t 500 euroga 

 

 

Järgmine juhatuse koosolek on planeeritud 19. juulil 2020. 

 

 

Koosoleku juhataja: Erich Teigamägi 

Protokollis: Sirje Lippe 


